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Protokół Nr  1/2018 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 29 stycznia 2018 r. 

 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał:  
a)  w sprawie czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem 

przedszkolnym w czasie przekraczającym ten wymiar zajęć  i warunków zwolnienia 

z tych opłat w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Miasto Białogard, 

b)  w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta dla niepublicznych 

placówek wychowania przedszkolnego i niepublicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez osoby prawne inne niż Miasto i osoby fizyczne oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania,  

c)  zmieniająca uchwałę w sprawie uprawnień do bezpłatnych i ulgowych przejazdów 

autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Białogard oraz rodzajów 

dokumentów poświadczających uprawnienia do korzystania z tych przejazdów, 

d)  w sprawie wskazania osób do Zespołu dokonującego ostatecznej weryfikacji propozycji 

projektów zgłoszonych przez mieszkańców do Budżetu Obywatelskiego na 2018 rok,  

e)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2018, 

f) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  Miasta Białogard na lata 2018-

2028. 
3. Sprawy różne, w tym: 

   - Plan pracy Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej na 2018 rok. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
    
Ad 1 

 Posiedzenie o godz. 1415 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Jadwiga Klonowska. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz porządek, 

głosując: za-4 (jednogłośnie).   

 

Ad 2 

 Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał:  

a) w sprawie czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem 

przedszkolnym w czasie przekraczającym ten wymiar zajęć  i warunków zwolnienia 

z tych opłat w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Miasto Białogard, 

Przedstawiła: Marta Budna, Naczelnik Wydz. EKS 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
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b)  w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta dla niepublicznych 

placówek wychowania przedszkolnego i niepublicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez osoby prawne inne niż Miasto i osoby fizyczne oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania,  

Przedstawiła: Marta Budna, Naczelnik Wydz. EKS 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
 

c)  zmieniająca uchwałę w sprawie uprawnień do bezpłatnych i ulgowych przejazdów 

autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Białogard oraz rodzajów 

dokumentów poświadczających uprawnienia do korzystania z tych przejazdów, 

Przedstawił: Piotr Janowski, Sekretarz Miasta 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak – powiedział, że te osoby nie mogły pracować, bo były represjonowane. Radny 

pytał gdzie nie mogły pracować,  czy był wydany wyrok? 

Sekretarz – wyjaśnił, że to było ogólnie kilkanaście osób w skali kraju, które nie mogły 

pracować za swoją działalność. 

M.Siwek – pytał jaki będzie sposób weryfikacji tych osób? 

Sekretarz – wyjaśnił, że Stowarzyszenie Walczących o Niepodległość 1956-89 wystąpiło do 

Szefa Urzędu ds. Kombatantów, aby tym osobom wydać zaświadczenie czy legitymację. 

Przewodnicząca Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
 

d)  w sprawie wskazania osób do Zespołu dokonującego ostatecznej weryfikacji propozycji 

projektów zgłoszonych przez mieszkańców do Budżetu Obywatelskiego na 2018 rok,  

Przedstawił: Piotr Janowski, Sekretarz Miasta 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
 

e)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2018, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak – stwierdził, że znowu pojawiło się schronisko. 

P.Szyszlak – pytał czy ktoś jest zainteresowany fotowoltaiką? 

Sekretarz – powiedział, że były prowadzone rozmowy ale finalnie nic się nie dzieje. To są 

zalecenia weterynarii o odgrodzenie schroniska od pozostałego terenu. To jest 

przegrodzenie, dlatego jest to zadanie inwestycyjne.  

J.Klonowska – pytała czy wiadomo na jakich ulicach będzie modernizacja oświetlenia? 

Sekretarz – odpowiedział, że zostanie założone 149 opraw na ul. Bol. Śmiałego, ul. Gryfitów, 

ul. Bogusława X, ul. Wł. Jagiełły, ul. Pileckiego, ul. Szosa Połczyńska,  ul. Wiślana, ul. 

Władysława IV, ul. Zwycięstwa. To zostanie zrealizowane zgodnie z dokumentacją 
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projektową. Na terenie miasta jest ponad 2 tys. punktów z tego 65% jest Spółki, reszta 

miasta. Sekretarz powiedział, że brali pod uwagę lampy, gdzie są wysokie moce tzw. 

sodowe, aby zmodernizować  i drugi system, jak na ul. Połczyńskiej, ul. Bol. Śmiałego, ul. 

Zwycięstwa, aż prawie pod schronisko. 

J.Klonowska – proponowała w związku z modernizacją oświetlenia od Kauflanda do ul. 

Świdwińskiej, aby skierować co drugie światło na ścieżkę przy Liśnicy. 

Sekretarz – stwierdził, że nie można, bo to jest droga wojewódzka. Być może zrobią w ramach  

projektu dot. ścieżek rowerowych. Ścieżka będzie modernizowana na pewno. Druga 

możliwość jest taka, że zobaczymy jak wyjdzie przetarg na modernizację. Jeżeli będą 

oszczędności to może Urząd Marszałkowski pozwoli na dodatkowe oprawy na lampach. 

W ramach projektu można wymienić oprawy, chyba, że podczas wymiany okaże się, iż trzeba 

wymienić cały słup.  

Przewodnicząca Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-2, przeciw-0, wstrzymało się-3. 

 

f) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  Miasta Białogard na lata 2018-

2028, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

M.Siwek – pytał na co te kwoty zostaną przeznaczone w kolejnych latach? 

Sekretarz – odpowiedział, że 6 tys. zł jest na studium wykonalności projektu. Początek 

realizacji projektu nastąpi do otrzymaniu dofinansowania w połowie 2019 roku. Pierwsze 

środki zostaną wydatkowane na inżyniera kontraktu. Pozostałe kwoty są na roboty 

porządkowo-budowlane, jak parkingi, ścieżki rowerowe, tereny rekreacyjne, toaleta 

publiczna.  

Burmistrz – dodał, że litera L zaplanowana to jest wspólna koncepcja z 3 prac nagrodzonych 

zrobiona przez pracowników Wydz. GP. Będzie blok i bloki zakrywające tyły ul. Wojska 

Polskiego.   

Sekretarz – powiedział, że na terenie rekreacyjnym będzie piasek bez zejścia do wody.  

J.Andrysiak - odnośnie szczegółów, proponował przedstawienie tego na sesji.  

Przewodnicząca Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

Ad 3 

 

W sprawach  różnych radni przyjęli plan pracy Komisji Budżetu i Finansów Rady 

Miejskiej na  2018 r., stanowiący załącznik do protokołu. 
 

W sprawach różnych głos zabrali: 

P.Szyszlak – poruszył sprawę problemu ul. Lutyków i ul. Kaszubskiej, które są zalane i ciężko 

nimi przejechać. 

Burmistrz – stwierdził, że ludzie tam popodnosili domki. Burmistrz proponował zainstalować 

drenaż jak na ul. Tuwima. 

P.Szyszlak - powiedział, że sprzedajemy działki młodym z bonifikatą i utwardzamy drogi, 

a tam gdzie bez bonifikaty to się nic nie robi. 



 4 

Burmistrz – powiedział, że starają się tylko utwardzić dojazd do działek z bonifikatą, aby 

można było przejechać. Ale zdarza się, że niektórzy mają żądania jakby kupili nieruchomość 

za dużą kwotę. Jeszcze nie skończą budowy a wymagają całej infrastruktury.  

M.Siwek  – prosił o interwencję w sprawie studzienki na ul. Tuwima. 

J.Andrysiak  – powiedział, że na ul. Zapolskiej jest niezabezpieczona nieruchomość. 

Burmistrz – odpowiedział, że komornik to przejął i została ruina. 

J.Andrysiak – stwierdził, że na końcu ul. Skłodowskiej-Curie ktoś się wybudował. Radny pytał  

czy tam będzie coś robione? 

Burmistrz – odpowiedział, że tam należy utwardzić teren,  bo ktoś szybko wybudował się 

z gotowych elementów. Na ul.  Sportowej też są bagniste działki. 

Sekretarz – powiedział, że w większości działki dla młodych są w miejscach, gdzie ktoś by nie 

kupił. 

J.Andrysiak – pytał odnośnie oświetlenia na Kołobrzeskiej od ronda do pomnika, kiedy 

zostanie zrealizowane? 

Burmistrz – odpowiedział, że jest fragment niedoświetlony, część oświetlenia jest miasta, 

część Spółki. Burmistrz prosił, aby dokończyć całe oświetlenie. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodnicząca Komisji zamknęła w/w punkt. 

 

Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.15
30

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 
 

  Przewodnicząca Komisji 

 

         Jadwiga Klonowska 
 


